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马来西亚: 
优质橡胶医疗器械的来源 

马来西亚是优质橡胶产品的主要出口国。马来西亚从天然橡胶原料主要出口国顺利转型至广
泛的橡胶制品出口国。马来西亚被公认为具有强大的竞争力以满足全球各地对优质橡胶医疗
产品的需求。

良好的生产品质管理规范和不断地创新,马来西亚制造商已经证明了能够提供及满足客户的特
定需求。马来西亚是世界上最大的医用手套, 避孕套及橡胶导管出口国。

马来西亚橡胶业还获得马来西亚橡胶研究所(RRIM)以及英国敦阿都拉萨研究中心(TARRC)提
供的研发支持和检测实验室，因此在这方面拥有了独特的优势。

MALAYSIA:
YOUR SOURCE FOR QUALITY RUBBER MEDICAL DEVICES 
Malaysia is a major exporter of high quality rubber products. Malaysia has progressed 
successfully from largely an exporter of raw natural rubber to an exporter of a wide range of 
value-added rubber products. Malaysia is also widely recognized for its competitiveness in 
meeting the world’s demand for high quality rubber and rubber products.

With sound manufacturing practices and continuous innovation, Malaysian manufacturers 
have proven themselves capable of adapting to meet specific customer requirements. 
Today, Malaysia is world’s largest exporter of medical gloves, condoms and rubber catheters.

The Malaysian rubber industry also has the advantage of R&D support and testing laboratories 
provided by the Rubber Research Institute of Malaysia (RRIM) and the Tun Abdul Razak 
Research Center (TARRC) in the United Kingdom.

马来西亚制造
口碑取决于品质

马来西亚橡胶医疗器械生产企业参展名单
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马来西亚橡胶出口促进委员会					   
 
MALAYSIAN RUBBER EXPORT PROMOTION COUNCIL (MREPC)

MREPC PAVILION

马来西亚橡胶出口促进委员会

MALAYSIAN RUBBER EXPORT PROMOTION COUNCIL (MREPC)

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

MREPC上海代表处
中国上海市
黄浦区淮海中路283号
香港广场南座1708室
邮编200021

+86 21 3376 7002（上海代表处）
+86 20 2205 7706 （广州办事处）

+86 21 3376 7001（上海代表处）
+86 20 2205 7707（广州办事处）

shanghai@mrepc.com（上海代表处）
guangzhou@mrepc.com（广州办事处）

廖兰心女士 Ms Lio Lan Sing（上海代表处）
张傢竣先生 Mr Chang Kah Chun（广州办事处）

公司简介: 
马来西亚橡胶出口促进委员会（简称MREPC)是马来西亚橡胶及橡胶制品的出
口促进机构，负责联系及对接买家/进口商与马来西亚橡胶产品生产商。

Company Introduction:
The Malaysian Rubber Export Promotion Council (MREPC) is an export 
promotion agency for rubber and rubber manufactured products 
from Malaysia. It acts as a link between buyers/importers and rubber 
product manufacturers in Malaysia.

展位号/Booth No.

MREPC PAVILION
马来西亚馆

HALL 5.1馆, # H32 & G01

www.mrepc.cn/
www.mrepc.com

MREPC广州办事处
中国广东省广州市
天河区林和西路9号
耀中广场505室
邮编510610

DIRECTORY OF PARTICIPATING MALAYSIAN RUBBER PRODUCTS MANUFACTURERS

CMEF SPRING 2019 / SHANGHAI, CHINA    

CMEF19-SPRING_MANU_FLYRS.indd   3 06/05/2019   3:10 PM



马来西亚馆布图 / MREPC PAVILION LAYOUT
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展位号/Booth No.

HALL 5.1馆, # G17

合众橡胶（马来西亚）有限公司
ALLIANCE RUBBER PRODUCTS SDN BHD

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

Lot 2716 & 2720, MK 7, 
Kawasan Perindustrian Bukit Panchor, 
14300 Nibong Tebal, 
Pulau Pinang, Malaysia

+60 4 593 2262

+60 4 593 2235

alliancerubber@alliancerubber.com

Ms Chua Hooi Koon

公司简介: 
合众橡胶有限公司座落在马来西亚北部的槟城，专注于制造一系列的乳胶和丁腈检验及一次性
手套。我们的手套出口至全球五大洲，美洲和欧洲是我们主要的出口市场。我们拥有各项的合
格证书，包括ISO 9001, ISO 13485, HACCP和 PPE Regulation EU 2016-425.

Company Introduction:
Alliance Rubber Products Sdn Bhd is a manufacturer situated in Penang, Malaysia. 
Manufacturing/exporting a wide range of nitrile and latex disposable/examination 
gloves. Our gloves are exported worldwide. We have the certification of ISO 9001, ISO 
13485, HACCP and PPE Regulation EU 2016-425.

生产模式/Type of Production: OEM & OBM

产品: 乳胶&丁腈检查手套
Products: Latex & Nitrile Examination Gloves

www.alliancerubber.com

MREPC PAVILION
马来西亚馆

DIRECTORY OF PARTICIPATING MALAYSIAN RUBBER PRODUCTS MANUFACTURERS

CMEF SPRING 2019 / SHANGHAI, CHINA    
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展位号/Booth No.

HALL 5.1馆, # G21

奥斯科国际有限公司		
ASAP INTERNATIONAL SDN BHD

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

No.1 Jalan Sitar 33/6, 
Seksyen 33, 
40400 Shah Alam,
Selangor, Malaysia

+60 3 5191 0702

+60 3 5191 0166

kfyeong@whyasap.com/ info@whyasap.com

Mr Yeong Kim Fei

公司简介: 
奥斯科成立于1988年，专门为医护人员提供高品质的手套。ASAP的手套结合了艺术和科学的
精髓，能提供卓越的防护、更优越的触觉灵敏度而且不影响穿戴的舒适感及强韧度，能满足每
一位手套使用者的需求。

Company Introduction:
ASAP International is a leading supplier of high quality gloves. Our gloves are 
made uniquely to suit professional use in healthcare. Each piece of ASAP glove is a 
combination of art and science which aims to provide superior protection, excellent 
tactile sensitivity that satisfy the needs of every individual glove user.

生产模式/Type of Production: OEM & OBM

产品: 乳胶&丁腈检查手套
Products: Latex & Nitrile Examination Gloves

www.whyasap.com

MREPC PAVILION
马来西亚馆

马来西亚橡胶医疗器械生产企业参展名单
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展位号/Booth No.

HALL 5.1馆, # G03

愽尔橡胶工业有限公司
BIOMAX RUBBER INDUSTRIES SDN BHD

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

Lot 3612, Off Jalan Kuala Selangor, 
Batu 19, Mukim Darul Sg. Buloh, 
47000 Selangor, Malaysia

+60 3 6038 8699

+60 3 6211 4651

chloo@biomaxcorporation.com/  
sales@biomaxcorporatio

Mr Loo Chee How

公司简介: 
愽尔橡胶工业有限公司（BRI）成立于2010年。 在马来西亚是一个良好的组织公司， 主要业务
在于生产医疗手套。BRI 主要生产顶级非无菌有粉与无粉乳胶手套和丁腈手套。
如今BRI 产品远销至世界20多个国家如美国，英国，日本，越南，欧洲，中国，中东，印度，
和澳大利亚等其他国家。

Company Introduction:
Biomax Rubber Industries SDN BHD (“BRI”) was established in 2010, and is a well-
organized and a profit making company with main business in medical/examination 
(“ME”) glove manufacturing in Malaysia. BRI is well recognized in manufacturing 
and trading of premium non-sterile latex ME gloves (pre-powdered and polymer 
coated) and trades chlorinated powder free gloves for the healthcare industry.

生产模式/Type of Production: OEM & OBM

产品: 乳胶&丁腈检查手套
Products: Latex & Nitrile Examination Gloves

新产品: 抗菌乳胶检查手套
New Products: Antimicrobial Latex Examination Gloves

www.biomaxcorporation.com

MREPC PAVILION
马来西亚馆

DIRECTORY OF PARTICIPATING MALAYSIAN RUBBER PRODUCTS MANUFACTURERS

CMEF SPRING 2019 / SHANGHAI, CHINA    
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展位号/Booth No.

HALL 5.1馆, # H28

BONRIC SDN BHD

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

Lot 25A & 26A,  
Kawasan Perindustrian MIEL, 
Batang Kali, 
44300 Selangor, Malaysia

+60 3 6057 4452

+60 3 6057 3400 / +60 3 6057 4773

supra@bonric.com.my/ rey@bonric.com.my/ 
shalini@bonric.com.my

Dr Supramaniam/ Ms Rey/ Ms Shalini

公司简介: 
-

Company Introduction:
Sustaining for 30 years, with a growing export market worldwide, Bonric is a manu-
facturer of cleanroom ISO 4,5,6 and powder-free gloves, long length gloves, sterile 
surgical and examination gloves. 

Also a manufacturer of specialty gloves such as isolator gloves, high risk gloves, and 
enhanced ESD latex & nitrile gloves.

生产模式/Type of Production: OEM & OBM

产品: 乳胶、丁腈、聚氯丁二烯、聚异戊二烯、洁净室净化手套、外科手套、检查手套
Products: Latex, Nitrile, Polychloroprene & Polyisoprene Cleanroom, Surgical and 
Examination Gloves

新产品: 增强型防静电乳胶 &丁腈手套
New Products: Enhanced ESD Latex & Nitrile Gloves

www.bonric.com.my

MREPC PAVILION
马来西亚馆

马来西亚橡胶医疗器械生产企业参展名单
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展位号/Booth No.

HALL 5.1馆, # H30

昇惪医疗有限公司
CENTRAL MEDICARE SDN BHD

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

PT 2609-2620, Batu 8, 
Jalan Changkat Jong, 36000  
Teluk Intan, Perak, Malaysia

+60 5 629 0001

+60 5 629 0000

sales@centralmedicare.com.my

Ms Rachel Loo

公司简介: 
坐落于霹雳安顺镇，昇惪医疗有限公司（CMSB）是的HARPS Global Industry Sdn Bhd的子公
司，也是非无菌无粉丁腈检查手套的OEM制造商。 CMSB是轻型2.7克丁腈检查手套的先驱制
造商。自2015年HARPS收购以来，CMSB制造工厂的快速扩张使产能增加了500％以上。尽管
如此，CMSB致力于持续生产最高质量标准和产品研发，为客户提供最佳服务。

Company Introduction:
Central Medicare Sdn Bhd (CMSB), a subsidiary company of HARPS Global Industry 
Sdn Bhd based in Teluk Intan is solely an OEM manufacturer for non-sterile powder-
free Nitrile examination gloves. CMSB was the pioneer manufacturer of lightweight 
2.7gm nitrile examination gloves. Rapid expansion of CMSB manufacturing facility 
has increased production capacity by more than 500% since HARPS’ acquisition in 
year 2015. Nevertheless, CMSB is committed to achieve highest quality standards and 
continuity of research and development to deliver excellence products that serve 
best to our customer.

生产模式/Type of Production: OEM

产品: 丁腈检查手套
Products: Nitrile Examination Gloves

www.centralmedicare.com.my

MREPC PAVILION
马来西亚馆

DIRECTORY OF PARTICIPATING MALAYSIAN RUBBER PRODUCTS MANUFACTURERS

CMEF SPRING 2019 / SHANGHAI, CHINA    
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展位号/Booth No.

HALL 5.1馆, # G13

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

C-G-9, Jalan Dataran SD1, 
Dataran SD PJU9,  
Bandar Sri Damansara 
52200 Kuala Lumpur, Malaysia

+60 3 6280 2533

+86 515 8836 6080 / +60 3 6277 1733

danaraj@hartalega.com.my/  
wangy@munglobal.com/ info@hartalega.com.my

Mr Danaraj

公司简介: 
贺特佳自1988年以来，一直专注于为医疗，实验室，牙科，食品和半导体市场生产优质乳胶和
丁腈手套。贺特佳以其技术和创新举措而闻名，是第一个推出软薄丁腈手套的公司。最近开发
出全球首个非浸出的抗菌手套。
贺特佳目前的总产能为33 billion。 凭借其ISO认证和产品符合国际标准，贺特佳出口到全球50
多个国家。

Company Introduction:
HARTALEGA is the world’s leading gloves manufacturer specializes in premium grade 
Latex and Nitrile Gloves for medical, laboratory, dental, food and semiconductor 
markets since 1988. Well known for our technological and innovative initiatives 
advances, Hartalega was the first to introduce soft thin nitrile gloves and recently 
developed the World’s 1st Non-Leaching Antimicrobial Gloves. 
Hartalega’s current capacity totals at 33 billion. With its ISO certifications and 
products conformity to international standards, Hartalega exports to over 50 countries 
worldwide.

生产模式/Type of Production: OEM & OBM

产品: 乳胶 & 丁腈检查手套、涂层手套
Products: Latex & Nitrile Examination Gloves, COATS Gloves

munglobal.com/  
hartalega.com.my

贺特佳有限公司		
HARTALEGA SDN BHD

MREPC PAVILION
马来西亚馆

马来西亚橡胶医疗器械生产企业参展名单
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展位号/Booth No.

HALL 5.1馆, # G05

马来西亚友利格
N.S. UNI-GLOVES SDN BHD

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

Lot 3 & 4/4510 Lorong Senawang 4/1, 
Senawang Industrial Estate, 
70450 Seremban, 
Negeri Sembilan, Malaysia

+60 6 677 2755

+60 6 677 2751

junlinn.lee@ughcc.com

Mr Lee Jun Linn

公司简介: 
友利格手套成立于1989年，是一家专门生产高品质天然乳胶手套和丁腈手套的生产厂家。经过
25年的稳定发展于2014年在新加坡上市组成优格集团，期间在英国、美国、德国、中国、尼日
利亚和巴西成立了子公司，在加拿大和日本也有附属办事处。我集团主要从事乳胶和丁腈手套的
研发、生产和销售，与此同时也进行其他无纺布一次性用品的销售。
我们的产品销往世界各地，欧美是我们两大市场，尤其是在销售了20多年历史的德国和英国，
我们的品牌被公认为手套行业的领导者之一。我们主要服务客户群体为医疗、高科技实验室、洁
净室、化妆品生产、生物化学、电子、劳保、工业等行业。除此之外，我们已在世界各地的监管
机构如FDA、TUV和CE等获得了产品合格资质，并获得了ISO-9001 和 ISO:13485的质量认证。
找手套，找友利格！我们将会竭诚为您服务！

Company Introduction:
N. S. UNI-GLOVES SDN BHD is an ISO 13485 & ISO 9001 certified manufacturer and 
exporter of premium quality gloves since 1988 with five operating subsidiaries globally 
in UK, US, Germany, China and Nigeria. We also have affiliated offices in Japan and 
Canada. Today, we manufacture and distribute a wide range of Latex Examination 
Gloves and Nitrile Examination Gloves. We also distribute ancillary products such as 
surgical gloves and cleanroom gloves, as well as other medical disposables.  

生产模式/Type of Production: OBM

产品: 乳胶&丁腈检查手套
Products: Latex & Nitrile Examination Gloves

www.ughealthcarecorporation.com

MREPC PAVILION
马来西亚馆

DIRECTORY OF PARTICIPATING MALAYSIAN RUBBER PRODUCTS MANUFACTURERS

CMEF SPRING 2019 / SHANGHAI, CHINA    
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展位号/Booth No.

HALL 5.1馆, # H26

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

Lot 5322, 15th Miles, 
Jalan Padang Gajah, 
45800 Jeram, 
Selangor, Malaysia

+60 3 3250 3069

+60 3 3250 0377

skheng@plplatex.com/ bgsee@plplatex.com/ 
mkt@plplatex.com

Ms Heng Sok Keow/ Ms See Bee Geok

公司简介: 
欢乐乳胶工业有限公司，创于1996年9月，并在1997年5月开始操作，是一家生产卓越品质安全
套的制造商。
我们所拥有的生产技术，严格的品质管理程序，不单确保我们的产品符合各国际标准，而且超
越它们。

Company Introduction:
Incorporated in September 1996 as a manufacturer of superior quality natural rubber 
latex condoms. A subsidiary of Kossan Holdings (Malaysia) Sdn. Bhd. which is a 
public listed company listed in Kuala Lumpur Stock Exchange as a leading technical 
rubber product manufacturer in Malaysia. Operates at a 174,240 sq. manufacturing 
facility in Jeram, Kuala Selangor and is managed by a competent team of qualified 
professionals. These include experts in management, marketing, production and 
quality assurance. We are fully committed towards ensuring consistent quality in our 
condoms. Our mature production techniques and stringent quality control procedures 
not only help contribute towards making our products meet the stringent international 
standards but surpassing them as well.

生产模式/Type of Production: OEM & OBM

产品: 天然橡胶乳胶男用安全套、天然橡胶乳胶探头护套
Products: Natural Rubber Latex Male Condom and Natural Rubber Latex Ultrasonic 		
	 Probe Cover

www.plp.com.my

欢乐乳胶工业有限公司	
PLEASURE LATEX PRODUCTS SDN BHD

MREPC PAVILION
马来西亚馆

马来西亚橡胶医疗器械生产企业参展名单
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展位号/Booth No.

HALL 5.1馆, # H18

斯玛特手套
SMART GLOVE CORPORATION SDN BHD

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

Lot 6487, Batu 5 ¾ Sementa, 
Jalan Kapar, 
42100 Klang, 
Selangor, Malaysia

+60 3 3290 3762

+60 3 5614 7623

info@smartglove.com.my/  
stevenlee@smartgloveintl.com/  
kenixe.ong@smartgloveintl.com

Mr Steven Lee/ Ms Kenixe Ong / Mr KM Lee

公司简介: 
斯玛特集团是马来西亚领先创新型手套专业制造商。我们提供各种不同规格的手套广泛应用于医
疗、食品，化工以及无尘室等工业。我们的产品标准符合各种国际标准的要求，如美国FDA 和
欧洲指令(EN)，且优于国际化水准。

Company Introduction:
Founded in 1994, Smart Glove is one of Malaysia’s leading innovative glove 
manufacturers. Smart Glove provides a diverse range of gloves with different 
specifications to meet the needs of our customers from various industries including 
medical, food and beverage, and cleanroom among others. Smart Glove Group is 
currently operating in Malaysia and Indonesia, which are operationalized with modern 
purpose-built facilities. 

生产模式/Type of Production: OEM & OBM

产品: 乳胶、丁腈&氯丁二烯检查手套、外科手套、洁净室净化手套
Products: Latex, Nitrile & Chloroprene Examination, Surgical and Cleanroom Gloves

新产品: 超薄丁腈手套、鱼鳞纹手套、钻石纹手套
New Products: Ultra-light Weight Nitrile Gloves, Fish Scale Textured Gloves,  
	 Diamond Textured Gloves

www.smartglove.com.my

MREPC PAVILION
马来西亚馆
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展位号/Booth No.

HALL 5.1馆, # H22

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

Lot 38, Putra Industrial Park,
Bukit Rahman Putra, 
47000 Sungai Buloh, 
Selangor, Malaysia.

+60 3 6156 2191

+60 3 6145 2328

lb.tan@supermax.com.my

Ms LayBin, Tan

公司简介: 
速柏玛是世界级的手套生产商(乳胶、丁腈检查手套及外科手术手套)。 
速柏玛已经出口至163个国家。

Company Introduction:
Supermax is the world-class rubber gloves manufacturer producing Latex & Nitrile 
Examination and Surgical Gloves. Exporting to 163 countries in the World.

生产模式/Type of Production: OEM & OBM

产品: 乳胶&丁腈检查手套
Products: Latex & Nitrile Examination and Surgical Gloves

 www.supermax.com.my

速伯玛	
SUPERMAX GLOVE MANUFACTURING SDN BHD

MREPC PAVILION
马来西亚馆

马来西亚橡胶医疗器械生产企业参展名单
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展位号/Booth No.

HALL 5.1馆, # G23

顶级手套有限公司
TOP GLOVE SDN BHD

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

Top Glove Tower ,Level 21, Top Glove Tower, 
16, Persiaran Setia Dagang Setia Alam, 
Seksyen U13, 40170 Shah Alam,
Selangor, Malaysia

+60 3 3362 5096

+60 3 3362 3098

sales@topglove.com.my

TG Sale Marketing

公司简介: 
顶级手套是全球最大的手套制造商，在马来西亚、泰国、中国、美国和欧洲拥有办事处。我们提
供全方面的手套产品系列，也增强产品组合包括安全套，牙科橡皮障和运动带，以满足市场日益
剧增的需求。顶级手套至今拥有40家工厂，634条先进生产线，年产能为590亿只手套及出口至
超过195个国家。顶级手套不会安逸于目前的成就，更已为下一个阶段的愿景设下目标，放眼在
2020年增加其全球市场份额至30%，并在2040年成为《财富》世界500强的公司之一。

Company Introduction:
Top Glove is the world’s largest manufacturer of high quality gloves with operations 
spanning across Malaysia, Thailand, China, US and Europe. We offer a comprehensive 
gloves range and enhanced product portfolio that includes condoms, dental dams 
and exercise bands. Top Glove has 40 factories, 634 advanced production lines 
and production capacity of 59 billion gloves per year. We export to more than 195 
countries. Top Glove has set next-level goals which include increasing its world market 
share to 30% by 2020 and becoming a Fortune Global 500 Company by 2040. 

生产模式/Type of Production: OEM & OBM

产品: 乳胶 & 丁腈检查手套、外科手套、洁净室净化手套、家用手套、工业手套
Products: Latex & Nitrile Examination, Surgical, Cleanroom, Household and  
	 Industrial Gloves

新产品: 避孕套、牙科橡皮障、健身带
New Products: Condoms, Dental Dams and Exercise Bands

www.topglove.com

MREPC PAVILION
马来西亚馆
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展位号/Booth No.

HALL 5.1馆, # G19

YTY 集团		
YTY GROUP

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

Integra Tower #19-01, Intermark, 
348 Jalan Tun Razak, 
50400 Kuala Lumpur, Malaysia

+60 3 2177 0002

+60 3 2177 0000

www.ytygroup.com.my

Ms Laura Chong

公司简介: 
自1988年在YTY集团成立以来，经历了不断发展，高度自动化的制造，专注于工艺和产品的卓越
性，以及强大而专业的团队, 现已成为国际最受尊重的一次性手套供应商之一。
我们知道制造始终如一的高品质产品的重要性。 一旦您批准了产品，您可以放心，我们的生产
团队将为每个订单提供完全相同的产品。 
尽管我们的规模很大，但我们知道某些客户需要有限的产量来服务他们所处的市场，并且我们很
乐意根据需要为您提供数量要求。我们欢迎您的询问。

Company Introduction:
Since our establishment in 1988, consisting of the YTY Industry and Green Prospect 
manufacturing facilities has emerged as a leading manufacturer of disposable gloves.  
Our highly automated manufacturing, focus on process and product excellence, 
strong and dedicated team, and a singular vision to provide world-class customer 
service has made us one of the most respected disposable glove suppliers in the 
industry. 
We know the importance of making products of consistently high quality.  You can 
rest assured that our production teams supported by our world-class quality assurance 
infrastructure will deliver exactly that product for each and every order placed.

生产模式/Type of Production: OEM

产品: 丁腈&氯丁二烯检查手套、外科手套
Products: Nitrile & Chloroprene Examination and Surgical Gloves

www.ytygroup.com.my

MREPC PAVILION
马来西亚馆
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展位号/Booth No.

HALL 5.1馆, # H02 & H06

稳立集团有限公司	
WRP ASIA PACIFIC SDN BHD

地址/Address

传真/Fax

电话/Tel

邮箱/E-mail

联系人/Contact Person

Lot 1, Jalan 3, 
Kawasan Perusahaan Bandar Baru 
Salak Tinggi, 43900 Sepang, 
Selangor, MALAYSIA

+60 3 8706 1557

+60 3 8706 1486

sharon@wrpworld.com

Ms Sharon Hau

公司简介: 
WRP，成立于1985年，是世界领先的超一流品质手套生产商和行业专家，我们通过提供高品
质、高创新度的客制化产品来满足所有客户各方面要求，从而使客户与我们的合作更为紧密，更
为稳定而长久！我们的产品包含检查手套、手术手套、工业手套以及多用途防护手套，产品材
质涵盖从天然乳胶（Latex），到丁腈橡胶（Nitrile）、氯丁橡胶（Chloroprene）、聚异戊二
烯（Polyisoprene）等合成橡胶，从而满足客户医疗手术、卫生检查、食品加工、电子作业、
医药制作、化学操作、科研实验、工农业防护等全方位需求。我们的产品已获得NSF 食品体系认
证，美国FDA 认证，加拿大CMDCAS认证，欧盟CE认证，日本 JMOH认证，中国 CFDA认证 
等多国市场准入资质，产品遍布全球100多个国家和地区。
在此，竭诚邀请您，成为 WRP 大家族的专属成员之一。

Company Introduction:
WRP is one of the world’s leading thin-film glove manufacturers, specializing in Surgical, 
Examination, Specialty, and many other glove types.  Our factories in Malaysia meet 
the most stringent glove standards and serve customers in virtually every part of the 
world. Our distribution partners include the world’s most respected brand names in the 
glove industry, companies who trust their reputation and good name to the quality, 
service and technology of WRP.

生产模式/Type of Production: OEM & OBM

产品:  外科手套、检查手套、防辐射手套、多用途手套、球囊导管
Products: Surgical, Examination, Radiation Protective and Multipurpose Gloves,  
Balloon Catheters

新产品: 多用途手套
New Products: Multipurpose Glove

www.wrpworld.com

OTHERS
其他
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马来西亚总部
Malaysian Rubber Export Promotion Council
Unit No. 36-02, Level 36, Q Sentral
2A Jalan Stesen Sentral 2, KL Sentral
50470 Kuala Lumpur, Malaysia

电话	 :	+60 3 2782 2100
传真	 :	+60 3 2782 2199
邮箱	 :	mpd@mrepc.com

中国办事处

上海

中国上海市黄浦区淮海中路283号

香港广场南座1708室，邮编200021

电话	 :	+86 21 3376 7001
传真	 :	+86 21 3376 7002
邮箱	 :	shanghai@mrepc.com

广州

中国广东省广州市天河区林和西路9号

耀中广场505室，邮编510610

电话	 :	+86 20 2205 7707
传真	 :	+86 20 2205 7706
邮箱	 :	guangzhou@mrepc.com

美国办事处
3516, International Court, NW  
Washington DC
20008 USA

电话	 :	+1 202 572 9771 / 9721
传真	 :	+1 202 572 9787
邮箱	 :	usa@mrepc.com

欧洲办事处
Gebouw 200, 10th Floor, Weena 290 
3012 NJ Rotterdam,  
The Netherlands

电话	 :	+31 (0)10 282 1200
传真	 :	+31 (0)10 282 1222
邮箱	 :	europe@mrepc.com

 
印度办事处
907, Tulsiani Chambers
Nariman Point
Mumbai-400021
Maharashtra, India

电话	 :	+91 22 6221 6725
传真	 :	+91 22 6223 2359
邮箱	 :	mumbai@mrepc.com

扫一扫, 关注微信

www.mrepc.com | www.mrepc.cn
www.mrepc.com/marketplace
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